
 
BRM.0012.6.10.2024 

 

Protokół nr 4/2024 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 27 sierpnia 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

aleja Ratuszowa 36 

 

 

Czas  trwania posiedzenia 9.50 – 10.05 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Robert Rychwicki            – Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Mochalska   – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Grzegorz Olszewski   – Członek Komisji 

4. Agnieszka Urbańska    – Członek Komisji 

 

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdził, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 1/2024, nr 2/2024 i nr 3/2024 z posiedzenia 

Komisji. 

4. Analiza wypłaconych świadczeń rodzinnych w 2023 r.  

5. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  

 



Ad 3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 1/2024, nr 2/2024 i nr 3/2024 z posiedzenia 

Komisji.    

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji:  

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 1/2024 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji:  

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji:  

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

Ad 4.  Analiza wypłaconych świadczeń rodzinnych w 2023 r. – stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił analizę.  

 

Pytania i dyskusja: 

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  

Czy środków na świadczenia wystarczyło?  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Świadczenia wypłacamy. Jest to zadanie zlecone Wojewody, także pieniądze 

dostajemy. Tyle ile jest potrzebne na zapotrzebowanie.  

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  

Terminowo są wypłacane?  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Tak, jeżeli np. na początku roku brakuje środków finansowych to są one uzupełniane 

w trakcie. Wpływają zawsze kwoty takie jakie mamy wypłacić. Termin wypłat ustalamy 

za pomocą harmonogramu, który dostaje każda osoba składająca wniosek. 

Taki harmonogram wysyłamy do Urzędu Wojewódzkiego, żeby wiedzieli 

kiedy my wypłacamy, żeby odpowiednio wcześniej przekazali nam środki na konto. 

Termin ustawowy wypłaty takich świadczeń jest zawsze do końca miesiąca. Czasem 

zdarzyły się takie sytuacje. Rok temu była taka sytuacja, że nie było odpowiedzialnej 

osoby, żeby przerzucić te pieniądze na konto, ale zmieściliśmy się w terminie 

gdy pojawiła się osoba pełniąca obowiązki prezydenta. Wywołano wtedy uchwałę, 



która pozwoliła nam na wypłacenie tych środków. Nastąpiło to przed końcem miesiąca. 

Jeżeli harmonogram przewiduje wypłatę 25 to jest to dzień, który rozpoczyna wypłaty. 

Jak są święta np. Wielkanocne to staramy się odpowiednio wcześniej wypłacić środki.  

 

Ad 5. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję na zastępcę Komisji Panią Agnieszkę Mochalską.   

Czy są inne propozycje? 

 

Nie było. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Czy Pani radna wyraża zgodę? 

 

Agnieszka Mochalska – członek Komisji: 

Tak wyrażam zgodę. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za tym, aby Pani Agnieszka Mochalska sprawowała funkcję zastępcy 

przewodniczącej Komisji? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

 

Nie było. 

 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Jeżeli chodzi o świadczenie wspierające prowadziłem dokumentację tacie. 

Wiem, że nie decyduje o tym Urząd Miasta, a Urząd Wojewódzki. Zacząłem 

10 stycznia, przeciągnęło się. Otrzymałem od Wojewody pismo, że nie ma możliwości 

współpracy z miastem. Jeżeli następnym razem będzie tez taka odpowiedź, czy my jako 

miasto możemy wystąpić do nich. 

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

To nie jest nasze zadanie.   

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Wiem, ale mówili, że nie mają pomieszczeń. Mają osoby, które to prowadzą, 

ale nie mają pomieszczeń.  

 



Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Osoby niepełnosprawne są usytuowane w powiecie. Tam jest Powiatowy Zespół 

do spraw orzekania. Ten powiatowy zespół ma warunki. Tam składa się wniosek, 

oni przesyłają to do Bydgoszczy. A w Bydgoszczy ustalają tzw. biegłych, którzy 

przyjeżdżają i naliczają punkty. Decyzja powinna być podjęta w ciągu dwóch tygodni, 

ale to może się przedłużyć. Tutaj gminy nie mają nic do rzeczy. Wydaje 

mi się, że Powiatowy Zespół ma idealne warunki.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Do maja nie korzystali z pomocy Powiatowego Zespołu.  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Najwidoczniej zarządzili tak, że Wojewódzki Zespół ds. orzekania chciał sam orzekać. 

Gdyby scedował to zadanie do powiatu, to powiat by orzekał. Ustawowo było pod 

wojewódzki, ale to jest zupełnie inny organ. Tam procedura jest taka, że albo ludzie 

przyjeżdżają i w organie się rozpatruje, albo przyjeżdżają do osoby, która nie może 

uczestniczyć, może jest za mała ilość specjalistów, a za dużo wniosków.  

 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji:  

Ten sam organ orzekający, wojewódzki jest organem stopnia wyższego w stosunku 

do powiatu.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Cały czas są zaległości. Czy na profilu miasta możemy zamieścić wzmiankę o tym. 

Jest bardzo dużo osób ze znacznym stopniem niepełnosprawności i o tym nie wiedzą.  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

To nie jest nasze zadanie, to jest zadanie powiatowego zespołu. To Powiatowy Zespół 

występuje i ich informuje. Taka informacja jest umieszczona w internecie. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

A czy my jako Miasto możemy taką informację powielić, żeby pokazać naszym 

mieszkańcom, że jest coś takiego?  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Najczęściej o takich świadczeniach informuje się podczas spotkań seniorów. Teraz 

będzie konferencja, więc można o takich świadczeniach powiedzieć. Z własnego 

doświadczenia wiem, że wtedy właśnie na takich spotkania przekazuje się informacje. 

Szefowie na bieżąco wiedzą i swoich członków informują. Może ewentualnie taką 

informację umieścić w gazetce Inowrocławia.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

To świadczenie wspierające jest bardzo dużą pomocą dla takich osób. Kwoty są dosyć 

duże, a przy przydziale nie jest brany pod uwagę próg dochodowy.  

 

 



W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

 

/-/ Robert Rychwicki  

 

 

 

 
Protokółowała: 

 

/-/ Patrycja Lajstet 

 
 


